
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/10/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Ανασφαλή  τα  οχήματα  μεταγωγών  και  τα  οχήματα  περιπολίας
Εξωτερικής Φρούρησης των φυλακών»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ανακοίνωση, η οποία δημοσιεύτηκε σε ιστοσελίδες του Διαδικτύου,  της
«Πανελλήνιας  Ομοσπονδίας  Υπαλλήλων  Εξωτερικής  Φρούρησης»  («Π.Ο.Υ.Ε.Φ.»)  η
κατάσταση που επικρατεί στα οχήματα μεταγωγών και περιπολικών είναι λίαν κρίσιμη.
Οι εκπρόσωποι των υπαλλήλων της εξωτερικής φρουράς των φυλακών επισημαίνουν
χαρακτηριστικά  ότι:  «τα  υπηρεσιακά  οχήματα  της  Εξωτερικής  Φρουράς  που
κυκλοφορούν σήμερα στους ελληνικούς δρόμους στο σύνολο της Επικράτειας είναι σε
τέτοιο βαθμό επιχειρησιακά καταπονημένα, που, όσες συντηρήσεις και αν γίνουν, δεν τα
καθιστούν ασφαλή…» και επιπρόσθετα ότι «…είναι τραγικό πράγματι πως πλέον των
δύο χρόνων τώρα δεν υπάρχει κανένας προγραμματισμός εν εξελίξει, κανένα επικείμενο
πρόγραμμα  προμήθειας  οχημάτων  μεταγωγής  και  συνοδευτικών,  παρότι  αυτό  που
διακυβεύεται  σε  καθημερινή  βάση  είναι  η  σωματική  ακεραιότητα  των  Εξωτερικών
Φρουρών και των κρατουμένων…».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να θέσετε ως πρώτη προτεραιότητα και να προγραμματίσετε σχετικά άμεσα
την  προμήθεια  αξιόπιστων  οχημάτων  μεταγωγών  και  περιπολίας,  τα  οποία  θα
βοηθήσουν στο να εκτελούνται  με  ασφάλεια  τα σχετικά  υπηρεσιακά καθήκοντα  των
Υπαλλήλων Εξωτερικής Φρούρησης των φυλακών;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

621

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/10/2021


	ΘΕΜΑ: «Ανασφαλή τα οχήματα μεταγωγών και τα οχήματα περιπολίας Εξωτερικής Φρούρησης των φυλακών»



